
Spørsmål fra Ap i forbindelse med budsjett og VHP: 
 

1. Har vi nok store rammer når det gjelder startlån? 
Svar: Ja, rammen er tilstrekkelig 
 
 

2. Hvor lang er behandlingstiden for startlån? 
Svar: Bemanningen har vært redusert i store deler av det siste året. Ny saksbehandler 
er tilsatt sent i vår. Det medfører at vi er på etterskudd i forhold til tidligere saker, 
hvor noen også lå på vent i forhold til tidligere begrenset ramme for startlån som nå 
er økt. Det er prioritert å rydde opp i gamle søknader. Dette er gjennomgått og nå 
ligger det ca. 65 søknader til behandling. Når de gamle sakene er ferdig gjennomgått 
og behandlet vil vi være i en normalsituasjon. Det er relativt normalt at det må 
etterspørres ytterligere informasjoner fra søker. Veiledning og bistand i 
søknadsprosessen og tid til fremskaffelse av nødvendig dokumentasjon, kan ta litt 
tid. Forutsatt at søknad er komplett og at det kan gjennomføres nødvendige 
avklaringsmøter med søker vil normal saksbehandling kunne gjennomføre på 2 -4 
uker. 
 
 

3. I VHP 2018-2021 bevilget kommunestyret 10 mill til investering i utbedring av utleieboliger. 
Hva er status? 

Svar: Det har ikke vært kapasitet til å prioritere dette på grunn av flere nytilsettinger 
på boligområdet i år og stort trykk på ordinært vedlikehold. Ny prosjektleder er nå i 
gang med å identifisere typiske tiltak som er aktuelle å utføre i boligene. Det må 
deretter avklares hva som er investeringer og hva som må tas over drift. Det kan 
være utfordrende at det ikke er bevilget økte driftsmidler til å ivareta det generelle 
vedlikeholdsbehovet i boligene. Dette får vi eventuelt komme tilbake til når 
kartleggingen av tiltak er ferdig. 

 


